
Proposition

Ta bort bostadsrättstillägget

Bakgrund

Idag har föreningen ett kollektivt tecknat bostadsrättstillägg som ingår i hyran. Styrelsen har
under de senaste åren sett att flera utnyttjar bostadsrättstillägget, detta har lett till att
premien och självrisken har höjts. Styrelsen ser därför att detta kostar mer för kollektivet än
vad det skulle kosta för individen att teckna detta själv.

Förslag

Styrelsen föreslår att bostadsrättstillägget tas bort kollektivt och att varje bostadsrättsägare
tecknar avtal själv.
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